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Zápisnica zo zasadnutia  obecného zastupiteľstva ( OcZ) obce Záriečie zo dňa 10.12.2024 

Program :              Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :              Andrea Nosková,  Milan  Lišanik, Ing. Rastislav Kredatus, Miloš Zvonek 

Ospravedlnení:      Ing. Jozef Kollár 

 Prizvaní:              Ing. Anna Hoštáková  

Overovatelia :       Andrea Nosková, Milan Lišanik  

Zapisovateľ:         Ing. Andrea Pecková 

Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú prítomní štyria poslanci  a otvoril zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. Úvodom poďakoval prítomným poslancom za ich prácu a účasť na 

zasadnutiach počas celého roka 2024. Zasadnutie je uznášania schopné.  

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo  program zasadnutia, ktorý bol doplnený 

v bode 2 o Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2025.  

►  V treťom bode programu prizvaná  hlavná kontrolórka úvodom predložila Správu o plnení 

uznesení z 23.10.2024, ktorú vzali poslanci  na vedomie a následne po oboznámení sa 

z obsahom, schválili Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2025.  

►  Vo štvrtom bode programu ekonómka obce v krátkosti oboznámila poslancov o zmene 

rozpočtu č.3, kde sa financie z rezervného fondu použili na riešenie havárijneho stavu v obci – 

kúrenie vo viacúčelovej budove a miestny rozhlas, ďalej sa úprava týkala financovania 

školského klubu a školskej jedálne. Poslanci v hlasovaní zmenu rozpočtu schválili.          

Poslanec p. Lišanik upozornil na potrebu výmeny kovových nosných prvkov na lávke na 

Hornom konci, predbežne zisťovaná cena materiálu je 3900,- eur. 

► V bode päť zasadnutia  účtovníčka obce Lenka Túčková predložila žiadosť na 

zabezpečenie o financovania záujmového vzdelávania detí v roku 2025 a žiadosť o finančnú 

podporu ZO SZZP Lúky. Po diskusii poslanci obe žiadosti schválili.  

►  V šiestom bode sa prerokovali zverejnené návrhy Dodatkov k VZN č.2/2023 a 3/2023 

o výške mesačných poplatkov zákonných zástupcov detí navštevujúce materskú školu 

a školský klub v ZŠ, ktoré poslanci v hlasovaní schválili. 

► V siedmom bode bol poslancom preložený  zverejnený návrh Dodatku č.1 k VZN 1/2016 

o nakladaní s  komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi  na území obce, kde 

sa doplnil zber BRKO a textilu v zmysle úprav platnej legislatívy. Ďalej sa pokračovalo 

v diskusii o návrhu poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad, kde sa prechádza 

na vážený množstevný zber odpadu z domácnosti. Táto zmena prináša úplne iný systém 

výberu poplatkov v programe DCOM ale aj evidencie odpadu v programe ELWIS, čo je 

dôvodom pre prijatie nového VZN č.2/2024 o miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady, ktoré poslanci v závere diskusie schválili.       

► Bod osem bol opätovne venovaný škole a to žiadosti o navýšenie poplatku za pobyt 

dieťaťa v materskej škole a v školskom klube detí od 1.1.2025 o dve eurá. V diskusii 

upozornil p. Lišanik, že  v žiadosti nie je zdôvodnená  potreba, prečo sa navýšenie žiada. 

Následne poslanci v hlasovaní žiadosť schválili.      

► V bode deväť sa prerokoval návrh Rozpočtu na r.2025 a výhľad na r. 2026 a 2027. Svoje 

stanovisko predložila poslancom hl. kontrolórka a odporučila predložený návrh rozpočtu 

prijať. P. Túčková ešte odpovedala na otázky poslancov k jednotlivým položkám a výške 

plnenia zo strany štátu. V hlasovaní poslanci rozpočet na r. 2025 schválili, na r. 2026 a 2027 

vzali na vedomie, skonštatovali, že financie pokryjú iba základné potreby obce a nezostáva 
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priestor na realizáciu osláv 550. výročia prvej písomnej zmienky o obci, ani financovanie 

rozvojových projektov, prípadne väčší opráv majetku obce. Tiež sa krátka diskusia viedla 

k zadlženosti obce, splácaniu úverov a výške úrokov.        

► V bode deväť rokovania starosta informoval o stave rekonštrukcie kotolne v ZŠ. Kúriť sa 

začalo začiatkom novembra a je potrebné požiadať ministerstvo školstva o dofinancovanie 

z dôvodu navýšenia rozpočtu. Pri realizácii sa vyskytli  neplánované práce a náklady na 

materiál, bez ktorých by nebolo možné rekonštrukciu dokončiť a spustiť celý vykurovací 

systém aj s materskou škôlkou. Finančné krytie išlo z účtu pre životné prostredie na údržbu 

zelene a je potrebné  tam použité financie vrátiť ku koncu roka, na čo je možné použiť 

prostriedky z existujúceho kontokorent úveru. Tiež boli hradené náklady na odpadové 

hospodárstvo – prechod na vážený množstvový zber odpadu zberovým vozidlom, projekt 

kanalizácie, iné technické zabezpečenie miestneho rozhlasu a miestnych komunikácii.   

► V závere zasadnutia starosta poďakovala prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

  
Zapísal:          Ing. Andrea Pecková  

  

Overovatelia:    Andrea Nosková                                               Peter Haluška  

                          Miloš Zvonek                                                     starosta obce       


